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Líders en creixement demogràfic
» El Vallès Oriental és la comarca de la regió metropolitana on més augmenta el nombre de població
» Els motius apunten a la proximitat amb Barcelona i que els preus dels habitatges són més baixos

Contra tot pronòstic, el Vallès
Oriental és la comarca de la re-
gió metropolitana que més va
créixer en població l’any passat,
fins a arribar als 403.623 habi-
tats, 634 (0,16%) més que l’any
2013. Tot i que l’augment de po-
blació és moderat, la comarca
viu una dinàmica diferent de la
que registra el conjunt de Cata-
lunya (amb una reducció de la
població del 0,46% respecte del
2013) i la Regió Metropolitana
de Barcelona (on el nombre
d’habitants decreix un 0,29%).

Entre el 1998 i l’any 2014 la
població del Vallès Oriental ha
crescut un 36,6%, passant dels
295.399 habitants als 403.623

actuals, amb una etapa d’elevats
creixements interanuals (per
sobre del 2% i del 3%) entre els
anys 1999 i 2006. Però durant el
2007 i 2010, de la mateixa ma-
nera que va passar a tot el país,
l’evolució demogràfica va viure

una frenada, i tot i que els de-
mògrafs de l’Idescat comencen
a parlar d’estancament, el que és
cert és que la població de la co-
marca no deixa de créixer. 

El Vallès Oriental és una de

les cinc comarques que no per-
den població, conjuntament
amb el Maresme (+0,11%), el
Vallès Occidental (0,07%) i l’Alt
Penedès (+0,02%). En la ban-
da oposada hi ha l’Alta Riba-
gorça (amb una caiguda del
5,47%), la Cerdanya (-3,04%),
el Montsià (-2,74%) i la Ribera
d’Ebre (-2,34%).

Pel que fa a l’àmbit municipal,
en valors relatius la població va-
llesana creix de manera desta-
cada als municipis petits i mitjans
com Granera, on hi ha un 5,26%
més d’habitants que l’any 2013,
i el Montseny, amb un creixe-
ment del 3,75%. Si parlem de va-
lors absoluts, cal destacar  l’in-
crement en 177 habitants del
municipi de Granollers, els 176 de
la Garriga, els 165 de Cardedeu,
els 153 de Parets i els 127 de Sant
Fost de Campsentelles.

ELS MOTIUS
Segons els demògrafs de l’Ides-
cat hi ha diferents motius pels
quals es produeix aquesta dife-
rència de dinàmica entre el crei-
xement del Vallès Oriental i el de
la resta de les comarques del

país. Una de les principals ex-
plicacions asseguren que recau
en la localització de la comarca
i el preu dels habitatges. Així
doncs, segons els experts, “que
la comarca estigui tan a prop de

Barcelona i que a la capital ca-
talana els preus dels pisos siguin
molt més elevats que als muni-
cipis de la regió metropolitana
han fet que la gent decideixi
traslladar-se a viure al Vallès
Oriental”. A més, afegeixen,
“cada vegada és més comú que
els ciutadans busquin viure en
llocs que els allunyi de l’estrès de
les grans ciutats i la comarca els
dóna una qualitat de vida que
potser no tenen a Barcelona”.

Tot i això, i tenint en compte
la dinàmica de reducció del nom-
bre de naixements dels darrers
anys i la pèrdua de població im-
migrant, els demògrafs preveuen
que en els pròxims anys “el Vallès
Oriental deixarà de créixer” i
continuarà la dinàmica a la bai-
xa que s’està produint des de
l’any 2010 a gairebé totes les  co-
marques de Catalunya.

Pamela Martínez
VALLÈS ORIENTAL

El Vallès Oriental és la comarca de la regió metropolitana de Barcelona que més creix en nombre de població. Foto: Arxiu

Entre el 1998 i l’any
2014 la població del

Vallès Oriental 
ha crescut un 36,6%

Segons els experts,
la comarca deixarà
de créixer i seguirà

la dinàmica catalana
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

Com cada any, l’endemà de la re-
vetlla de sant Joan, els mitjans de
comunicació escriuen i ensenyen
imatges de com queden les plat-
ges de Barcelona, amb la guàrdia
urbana despertant els que estan
dormint la mona i desenes d’es-
combriaires recollint, en sacs, la
porqueria que, com una enorme
catifa, s’escampa per la sorra de
les platges. Es calcula que unes
55.000 persones van celebrar la
festa tirant petards, sopant, men-
jant coca, bevent cava i altres be-
gudes, més alguns valents que
fent el cor fort es banyaven. 

No hi havia papereres i con-
tenidors escampats per poder re-
collir la brossa? Segur que sí. Per-
què aquesta imatge vergonyosa
de manca de civisme? M’hi ju-
garia un pèsol que si a la sortida
de les platges es fes una enquesta,
tothom respondria que ells no
han emmerdat la platja, que el
seu gos no pixa ni caga per les vo-
reres, que baixen la bossa d’es-
combraries al contenidor, que
ells no són dels que la tiren des
del balcó, que reguen les plantes
a les hores establertes, que no
posen la música o la tele a tota
potència, que no espolsen les es-
tores sobre la roba molla, etcè-
tera. Diuen que: “De porc i de se-
nyor se’n ve de mena”. Però ho
podríem variar dient que: “De
porc i de cívic se’n ve de mena”
sense voler insultar als porcs, que
ells fan la seva vida amb tota nor-
malitat com els correspon. El
comportament cívic és fonamen-
tal en les relacions de convivèn-
cia, no ens caldria tenir més es-
combriaires ni més policies,
hauria d’haver-hi més civisme,
així de fàcil o potser, malaurada-
ment, així de difícil. 

4Vergonya
per Jordi Lleal

#OnadaDeCalor#CatalunyaEnComú #CridaDeMas

428-S?
per Eduard Castells

Els politòlegs han escrit molt
sobre els canvis en els sistemes
de partits en les democràcies
occidentals. No farem pas ara
una anàlisi exhaustiva d'aquests
canvis, però és evident que el
mapa polític català canvia i
canviarà i que el 27S no deixa-
rà res ni ningú indiferent. Es-
tic convençuda que el cas cata-
là és digne d'estudi de la cièn-
cia política i de la política com-
parada. Ho hem de fer bé.

Vaig escoltar atentament el
president Mas dissabte a Molins
de Rei. Ho vaig fer a peu dret,
l'espai es va quedar petit per es-
coltar-lo, i molta gent vam om-
plir el vestíbul i bona part de la
vorera d'accés al recinte. Volíem
escoltar-lo en un moment clau,
i poques hores després que la
marca CiU quedés polvoritzada.

A mesura que el president
anava desgranant la seva pro-
posta pel 27-S, les cares dels as-
sistents anaven expressant la
transcendència del moment.
La proposta del president a les

entitats sobiranistes perquè li-
derin la tan anhelada unitat po-
lítica és evidentment revolu-
cionària. El seu és un lideratge
revolucionari i inclusiu, el futur
del país el construirem tots,
però la política ha d'estar a
l’altura, i el plantejament que va
fer el president dissabte no ens
va deixar indiferents. És una
proposta valenta i genuïna per
a un moment únic i irrepetible
en la nostra història. Esperarem
la resposta de les entitats, que
personalment desitjo que ac-
ceptin el repte.

El que hem de fer en els
pròxims cent dies és convèncer
i sumar a la causa de la lliber-
tat. El president Mas ha de-
mostrat audàcia, generositat i
sentit d'estat per afrontar
aquest futur de llibertat que ja
és més present que mai. Esti-
guem tots a l’altura, concentrats
en fer del nostre dia a dia una
petita contribució a la causa de
la llibertat del nostre poble.
Només depèn de nosaltres.

per Marta Pascal

4Sentit d’Estat

Personalment hauria preferit
un referèndum en lloc d'unes
eleccions plebiscitàries enco-
bertes, de cara al reconeixe-
ment internacional del nou
estat català.

Arribats a aquest punt –fru-
it de la manca de democràcia
real per part de l'Estat espany-
ol– per tal de garantir la cade-
na de fets que ha de portar-nos
fins al nou estat català, trobo a
faltar l'establiment de les regles
del joc, en funció de com es
configuri finalment el 27S i
aquestes regles s'han de con-
cretar abans del 27S per tal que
els votants tinguin clar com ac-
tuaran els elegits el 28S.

Bàsicament es preveuen dos
escenaris pels votants sobira-

nistes: llista única de país o
llistes separades per partits.

Si s'aconsegueix la llista
única de país, els responsa-
bles d'aquesta s'han de com-
prometre prèviament a tirar
endavant la DUI, si són l'opció
majoritària dels catalans.

Si no s'aconsegueix la llista
única de país, la situació és més
complexa i cal concretar prè-
viament als votants quins hau-
rien de ser els resultats del
27S perquè es poguès tirar en-
davant la DUI i qui seria el res-
ponsable o responsables de ti-
rar-la endavant.

Per això penso que seria
molt més efectiu poder tirar en-
davant la DUI en un escenari
de llista única de país.

@aleixsarri: El Periódico dibuixa el seu es-
cenari somiat: Catalunya en Comú amb
possibilitats de guanyar i mobilitzant tota
l'esquerra contra Mas.

@sergimaranya: Artur Mas diu que
persegueix la màxima unitat amb la crida a
les entitats socials. Si no hi ha més remei,
encapçalarà la llista.

@MiriamSBrichs: Sou calorosos? Agafeu-
vos perquè vénen corbes! A partir d’aquesta
setmana, cada dia que passi farà més calor.
#meteoconsell.
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@Gargotejant: Queixar-te perquè els
petards de Sant Joan espanten el teu gos
no és com queixar-se d'un campanar que
ja sonava abans no visquessis al poble?

@encampanya: Màrius: les municipals no
es poden avançar. Amb el ritme que por-
teu acabareu dient el 2019 que Colau fa
proves nuclears.

@ArguellesLlanos: Votar a la supuesta
"Catalunya en Comú" es apostar por la de-
pendencia del estado español, que será
gobernado por lo mismo de siempre.

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

Si hi ha quelcom que reclama la ciuta-
dania catalana en aquestes hores d’ac-
celeració i de canvi polítics no és altra
cosa que claredat i concreció. La gent vol
saber el que vota i, tan o més important,
el grau de compromís dels seus repre-
sentants i la seva fiabilitat i fermesa.
S’han acabat mitges tintes, peixos al cove
i entendre seny com a rebaixa negocia-
dora. De tot això alguns partits polítics
no ho han fet prou bé o, si més no, ho
han comunicat de forma deficient. La
ciutadania exigeix i vol canvis no només
de forma, també de contingut. No fer-
ho ens atansa al populisme que a Ca-
talunya, val la pena pensar-hi, és sinò-
nim d’espanyolisme.

Quan l’actual direcció d’Unió De-
mocràtica de Catalunya ens parla “d’ei-
xamplar les bases socials del procés i la
plena sobirania de Catalunya” la gent no
entén a què es refereixen ni el que vo-
len dir. O pitjor encara fan que la gent
cregui que se serveixen de circumloquis
i d’eufemismes per evitar compromisos
valents i duradors a favor de la inde-
pendència. Quan parlen d’estat propi no
ho fan com a sinònim d’estat indepen-
dent i amb això fan mal a Catalunya, a
la història gloriosa de la mateixa Unió,
amb morts i exilis a les seves esquenes,
i a la continuïtat i coherència d’aquest
partit.

Per a molta gent el trencament de
Convergència i Unió és molt dolorós.
Amb les seves lògiques imperfeccions,
ha estat globalment un projecte reeixit,
una eina útil pel catalanisme i per la re-
construcció nacional i econòmica del
país. Però el temps passa i el que era và-
lid, per allò de la conjuntura, pels se-
tantes, vuitantes i, fins i tot norantes,
avui ha quedat clarament obsolet i dé-
modé.

La Unió d’en Duran i Lleida no és ni
carn ni peix, ni dolç ni salat, ni prou es-
panyolista ni suficientment catalanista.
Aixeca dubtes a tort i dret, no raona, es-
perona la por i el dubte. Això no és fer
política. Aristòtil ens diu que en el ter-
me mitjà rau la virtut però el terme mit-
jà de la virtut no és mai abandonar els
teus per posicionar-te al bell mig de l’ad-
versari i la teva pròpia gent. Això és al-
tra cosa que Castellà i tants altres mili-
tants d’Unió ho han vist molt clar. De fet
ja feia temps que ho veien però creien
que l’ombra d’en Duran era llarga, se-
gurament menys llarga del que ara ha
demostrat ser i per això no actuaven. La
política, mal que ens pesi, té d’aquestes
coses i actituds.

Unió Democràtica de Catalunya
quan s’uní a Convergència a finals dels
setanta aportà al partit de Pujol i Roca
–fill de dirigent d’Unió per cert– una pà-
tina de dignitat, d’història i distinció que
els mancava als convergents. Figures
com els senyors Coll i Alentorn, Xicoy,
Bassols i molts d’altres influïren de ma-
nera fonamental en la configuració d’un
nou espai de centre catalanista que ha-
via d’assentar les bases per la reemer-
gència nacional del país després de dè-
cades de foscor i d’extremismes de dre-
tes i esquerres. Unió, fidel a la bona tra-
dició democristiana, atorgà rigor, sere-
nor i una visió superadora dels conflic-
tes viscuts. Seguint aquesta tradició
Unió no pot abandonar el catalanisme
en aquesta hora tan decisiva. 

Lamentem els que no ho han vist i es
perden pel camí, llarga vida als compa-
nys d’Unió que qüestionen lideratges es-
tèrils i caducs i afronten els nous temps
amb la vella política d’Unió: la de Car-
rasco i Formiguera, Trias i Peitx, Roca
i Caball, Vila d’Abadal etc.

4No més mitges tintes
per Marc Gafarot

Levy, Andrea (vicesecretària d'Estu-
dis i Programes del PP espanyol).
Impostura recompensada.
Fa mesos que, modestament, he de-
nunciat la presència d’Andrea Levy a les
tertúlies de la ràdio comtal. No per res.
És que era l’única representant de par-
tit polític –encara que fos presentada
com a advocada– amb presència in-
combustible. Aquí, cal dir-ho per raó de
justícia, la responsabilitat no recau da-
munt d’ella, que ha buscat legítimament
el màxim protagonisme als mitjans, si
no de qui l’ha convidat a ella i a ningú
més. L’espectacle va fer una passa en-
davant quan Xavier Sala i Martín la va
treure de polleguera fa unes quantes set-
manes, demanant-li que reconegués
la seva condició de veu de partit. Ella,
indignadíssima, va marxar adduint que
opinava de manera pròpia. I tan per-
sonal devia ser que, de número tres que
era al PP català, l’han convertit en res-
ponsable d’estudis i programes de la
central metropolitana. Quanta inde-
pendència de criteri!

Olòriz, Joan (exidirigent gironí d’ICV).
L’hora de dir sí o no.
Els independentistes d’Uníó han forçat
una consulta interna, encara que la
confusió de la pregunta hagi aconsegu-
it emboirar el resultat. A Iniciativa, ni
això. Però la veritat és que a falta ja de
menys de cent dies per al #27s2015 –i
cada dia més– ningú podrà defugir de-

finir-se. I qui no ho faci es consumirà a
foc lent però inexorable. Després de la
marxa d’en Raül Romeva fa uns mesos,
ara toca la baixa de qui ha estat durant
anys i panys un dels referents principals
dels ecosocialistes a terres gironines. Una
passa més envers el referèndum ple-
biscitari del setembre. Perquè la nova po-
lítica, encara que alguns sectors a dre-
ta i esquerra es resisteixin numantins,
passa ara mateix, necessàriament, per la
fi de les ambigüitats tant en l’àmbit na-
cional com en el social, junts i indes-
triables, més que mai.

Rojals, Marta (escriptora i periodista).
Contra el sectarisme que ens corca.
Els seus articles valen gairebé sempre el
seu pes en or. A “Independència sí,
però amb tu no”, no us la podeu perdre,
la Rojals ha expressat amb la seva bri-
llantor de costum allò que pensem mi-
lers i milers de catalans compromesos
amb la independència del nostre
país –més o menys– per damunt de tot.
Perquè es tracta d’això. De no deixar en
mans dels aprofitats del sistema la
construcció del nou país; ni tampoc, dels
qui pensen que es pot edificar alguna
cosa que valgui la pena sobre la base de
l’exclusió d’una part, sigui de dalt o de
baix. Com diu ella, amb el retrat més en-
certat possible de la seva actitud, que “el
seu odi per una part és més gran que el
desig de llibertat per al tot”. Recuperem
la paraula: ge-ne-ro-si-tat –i realisme–.

4Bestiari del procés
per Joan Granollancs
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Les demandes dels operadors
judicials han estat recollides pel
Tribunal Superior de Justícia de
Catalunya (TSJC), que autorit-
zarà dos nous jutjats de primera
instancia de reforç per reduir la
sobrecàrrega de feina que patei-
xen els jutjats de Granollers.

Segons el TSJC, “la posada
en marxa dels nous jutjats de re-
forç està prevista per als pròxims
mesos” i serà el Ministeri de Jus-
tícia qui s’encarregarà del no-
menament dels dos magistrats
i dels dos secretaris judicials
que s’hi destinaran.

Per la seva banda, el Depar-
tament de Justícia de la Gene-
ralitat de Catalunya adequarà
dos espais específics que po-
drien situar-se a la primera i si-
sena planta de l’edifici judicial de

Granollers. Alhora, els dotarà de
personal administratiu, amb
cinc persones per jutjat, i de re-
cursos materials, tal com es va
comprometre fa dues setmanes.

El degà del Col·legi d’Advo-
cats de Granollers, Josep Medi-
na, ha expressat la seva satis-
facció davant la decisió, però re-
corda que “només s’estan ate-
nent les mesures urgents” i que
el partit judicial necessita l’am-

pliació de la planta judicial. En
aquest sentit, des del Col·legi
d’Advocats de Granollers re-
marquen que “els jutjats de re-
forç es creen per temps limitat
i és per això que continua sent
del tot necessari la creació de
tres nous jutjats d’instància a la
ciutat, la creació d’un servei
comú d’actes de comunicació i
poder ascendir a la categoria
Grup tercer”.

S’impulsaran dos jutjats de reforç a la ciutat. Foto: Google Maps

Granollers tindrà dos jutjats 
de primera instància de reforç
» L’anunci arriba després de les queixes per la sobrecàrrega de feina
» El Col·legi d’Advocats alerta que es tracta d’una solució temporal

Teresa Llobet deixa de ser la
coordinadora de Roca Umbert
CULTURA4Després de set anys
com a coordinadora general de
Roca Umbert Fàbrica de les
Arts de Granollers, Teresa Llo-
bet diu adéu i deixa el càrrec
perquè considera que ja l’ha
ocupat massa temps. “Ja toca-
va plegar”, afirma Llobet.

El nomenament de Llobet
com a coordinadora de Roca
Umbert es va fer com a càrrec de
confiança i va ser aprovat pel Ple
amb els 16 vots a favor de PSC
i d’ERC, els sis en contra de CiU
i les tres abstencions del PP. El
grup convergent hi va votar en

contra perquè creia que s’hau-
ria d’haver cobert la plaça a
través d’un concurs públic. Llo-
bet va ocupar el càrrec després
que l’equipament estigués 14
mesos sense direcció, des de la
marxa de Lluís Noguera.

Quan Teresa Llobet va en-
trar a Roca Umbert va deixar
enrere 16 anys de feina com a
gestora de l’Associació Cultural
de Granollers, entitat a la qual
podria tornar a partir d’ara.
“Tinc molt clar que tinc ganes de
treballar per la cultura i per
Granollers”, remarca Llobet.

URBANISME4Per primera ve-
gada, el mobiliari urbà de colors
vius s’instal·la a Granollers. Des
d’aquest dimecres el pont sobre
el riu Congost que uneix la pla-
ça Constitució amb l’avinguda de
l’Estació del Nord compta amb
24 testos de polietilè, de colors
llampants, on s’hi han posat tres
espècies de plantes. A la part cen-
tral de cada test hi ha la feijoa o
guayaba del Brasil, un arbre tro-
pical fruiter no gaire gran de fu-
lla de perenne, i al peu d’aquest

arbre hi ha un tipus de gerani i un
tipus de margarita tapissant, l’e-
rígeron. 

La instal·lació de mobiliari
urbà de colors era una demanda
històrica de la plataforma Imagi-
na’t un Granollers amb més Color.

Amb la col·locació de les 24
jardineres, l’Ajuntament ha ma-
terialitzat un projecte que ha es-
tat treballant aquests darrers me-
sos i que ja es va preveure quan
es va fer una actuació per renovar
les juntes de dilatació de les vo-

reres del pont. En aquell moment,
es van instal·lar els tubs de la xar-
xa de reg gota a gota que serviran
per regar les jardineres. El regi-
dor d’Obres i Projectes, Albert
Camps, assegura que és una ac-
ció pensada per a “l’embelliment
de la ciutat”. Camps ressalta la im-
portància d’instal·lar un sistema
de reg per garantir la supervi-
vència i el bon estat de conserva-
ció de la vegetació i assegura que
l’embelliment també l’aportaran
les plantes que hi hagi.

Comerç | Gran Centre Granollers engega la campanya RED BAIXES
Amb l’objectiu de dinamitzar el comerç de la ciutat, l’Associació Gran Centre Granollers ha engegat la

campanya RED BAIXES. A través d’aquesta acció, que tindrà lloc els dies 27, 29 i 30 de juny, els 
comerços oferiran als clients els mateixos preus que en rebaixes i altres promocions especials. Els 

establiments participants en la campanya estaran identificats per un vinil de color vermell a l’aparador.

Redacció
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Una ciutat en color

Alguns dels testos que s’han col·locat al pont. Foto: Toni Torrillas

Teresa Llobet deixa la coordinació general de Roca Umbert. Foto: Arxiu
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Quatre dels cinc instituts
públics faran jornada contínua
ENSENYAMENT4Quatre dels
cinc instituts públics de la ciu-
tat faran jornada compactada
l’any vinent. Es tracta del Celestí
Vellera, que ja fa dos anys que
porta a terme aquesta mesura,
l’Antoni Cumella, el Carles Val-
bona i l’Escola Municipal del
Treball. Per tant, només l’esco-
la Fàtima farà jornada partida.

Els consells escolars dels
tres centres que s’afegiran a
aquesta pràctica han aprovat
la petició del canvi d’horari,
que ara haurà d’autoritzar el De-
partament d’Ensenyament. La
decisió s’ha pres amb l’absten-
ció del representant de l’Ajun-
tament en el consell escolar de
tots tres instituts i el vot favo-
rable de la resta de represen-
tants: professors, pares, alum-

nes i personal no docent. Ara fa
un any, el vot contrari de l’A-
juntament va impedir que la jor-
nada compactada s’apliqués ja
aquest curs 2014/2015. Tot i
l’abstenció, des del consistori es
considera que “continuen sen-
se donar-se unes condicions
adequades per implementar la
jornada compactada”.

Tot i voler fer la jornada
contínua, els tres instituts han
acordat mantenir i potenciar
les activitats extraescolars que ja
organitzen a les tardes. A més,
es coordinaran de manera que
els alumnes d’un centre puguin
optar a les que s’organitzin en
un altre institut i recorden que
el servei de menjador seguirà a
disposició dels alumnes que ho
necessitin.

La Generalitat ja ha tancat el con-
curs per a l’adjudicació de la re-
dacció del projecte bàsic i exe-
cutiu i la direcció d’obres de la
nova Policlínica de Granollers.
Els despatxos Albert Vitaller Ar-
quitectura, SLPU i Sanabria &
Planas-Gallego, Arquitectos SLP,
són els que han obtingut la pun-
tuació més alta i gairebé amb tota
seguretat seran els encarregats de
portar a terme el projecte.

El concurs obert el va convo-
car la societat pública Infraes-
tructures de la Generalitat SAU
i s’hi van presentar un total de 32
aspirants. El pressupost de sor-
tida de l’adjudicació era de poc
més d’un milió d’euros i el ter-
mini d’execució de sis mesos. Un
cop redactat el projecte bàsic,
s’haurà d’obrir un nou procés per
adjudicar les obres. En tot cas,
aquest nou procés el dirigirà ja el
nou govern de la Generalitat que
surti de les eleccions anunciades
per al 27 de setembre.

La Generalitat calcula que el
nou centre de salut de Granollers,
que s’ubicarà al solar on hi havia
l’antiga Policlínica, tindrà un

cost de 9,6 milions d’euros i que
ocuparà una superfície de 7.110
metres quadrats distribuïts en
tres plantes.  

Segons el pla funcional, el
centre sanitari disposarà d’una
unitat d’urgències ambulatòries
compartida amb l’Hospital Ge-
neral de Granollers, una de ser-
veis d’atenció a la salut sexual i
reproductiva (ASSIR), una d’a-
tenció quirúrgica ambulatòria i
una de consultes externes. Se-
gons el mateix pla, Salut té la in-
tenció d’integrar en el nou cen-
tre l’atenció als malalts crònics

de Granollers i la seva àrea d’in-
fluència. A més de ser un punt
d’atenció continuada urgent,
l’equipament integrarà l’atenció
sanitària en l’àmbit de les resi-
dències socials i del malalt crò-
nic complex i avançat al domi-
cili. Per això, es proposa situar
en el centre el punt de treball
dels Equips d’Atenció a les Re-
sidències del Vallès Oriental
Central i el Baix Montseny del
Programa d’Atenció Domicilià-
ria (PADES) i de l’oficina d’en-
llaç de l’Atenció Primària de
l’ICS del Vallès Central. 

Solar on es construirà el nou centre de salut. Foto: Google Maps

Tot a punt per al projecte 
de la nova Policlínica

Redacció
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Una de les escoles que faran jornada compactada. Foto: Arxiu



26 juny 2015

Mollet
| 10

líniavallès.cat

Mollet ha guanyat l’European
Green Leaf 2015, un guardó eu-
ropeu que premia les ciutats que
han demostrat el seu compromís
amb la sostenibilitat i el creixe-
ment verd. Amb aquest premi, la
ciutat es convertirà en ambaixa-
dora verda durant un any, posi-
cionant les polítiques i accions
mediambientals com a eix de
l’acció municipal. 

Mollet ha guanyat aquest re-
coneixement europeu conjunta-
ment amb la ciutat portuguesa de
Torres Vedras, després que fos
preseleccionada d’entre un total
de 15 ciutats europees. Els guan-
yadors del premi es van donar a
conèixer a una cerimònia cele-
brada dijous passat a l’actual Ca-
pital Verda Europea, Bristol (Reg-
ne Unit). És el primer any que la

Unió Europea concedeix aquest
guardó, que situa Mollet com la
primera ciutat europea en obtenir
aquest important reconeixement.

L’alcalde, Josep Monràs, ha
explicat que aquest premi euro-
peu valora “el gran esforç i la gran
feina que, des de fa anys, desen-
volupem a l’Ajuntament des de
diferents àmbits com són medi
ambient, promoció i sensibilit-
zació ambiental, mobilitat o tec-

nologies aplicades a la gestió
mediambiental”. 

L’European Green Leaf és
un guardó que reconeix la cons-
cienciació amb el medi ambient
i la sostenibilitat de ciutats entre
50.000 i 100.000 habitants po-
sant èmfasi en el creixement
verd i l’ocupació. Cada ciutat fi-
nalista ha elaborat un vídeo per
mostrar el seu compromís amb
el medi ambient.

Equip municipal que ha contribuït a guanyar el premi. Foto: Ajuntament

Mollet guanya el guardó
European Green Leaf 2015

» El premi reconeix el compromís de les ciutats amb el medi ambient
» Mollet comparteix el guardó amb la ciutat portuguesa Torres Vedras

Josep Monràs seguirà
sent diputat provincial

POLÍTICA4Josep Monràs tor-
narà a repetir mandat com a di-
putat provincial a la Diputació
de Barcelona en representació
del PSC. Monràs va ser reelegit
per unanimitat pel Consell de
Federació per revalidar el càrrec
i el seu suplent serà el nou al-
calde de la Llagosta, Óscar Sie-
rra, juntament amb Alba Ber-
nusell, de Granollers, i Juan
Antonio Corchado, de les Fran-
queses. En aquesta ocasió, però,
el PSC ha perdut un represen-
tant de la comarca al plenari,
concretament el fins ara presi-

dent del grup socialista i alcal-
de Granollers, Josep Mayoral,
que deixa el seu càrrec a l’ens su-
pramunicipal.

L’alcalde de Mollet va ser es-
collit diputat per primera vega-
da l’any 2007 i va exercir aquell
primer mandat com a respon-
sable de l’àrea d’Esports de la
Diputació.

L’any 2011 va ser reelegit
de nou i durant aquest mandat
ha exercit de vocal de les co-
missions informatives de Des-
envolupament Econòmic Local
i de Territori i Sostenibilitat.

SOCIETAT4L’escola de Sant Jor-
di torna a ser el centre neuràlgic
de les plegaries més multitudi-
nàries del Ramadà. Enrere que-
den les concentracions per resar
davant l’Ajuntament a tall de
protesta que es van produir fa dos
estius, quan l’Ajuntament va clau-
surar el local on la comunitat mu-
sulmana realitzava els seus actes
de culte, perquè incomplia la
normativa urbanística. I és que la
comunitat musulmana Al Huda
i l’Ajuntament han arribat a un

acord perquè les oracions es por-
tin a terme en aquesta escola,
quan estigui tancada. Aquest ja és
el segon any que els musulmans
de Mollet utilitzen aquest espai
gran i adequat al nombre de per-
sones que participen en les ple-
garies del Ramadà.

El Ramadà se celebra tots els
anys durant el novè mes del ca-
lendari islàmic, que està sincro-
nitzat amb la lluna i que es divi-
deix en dotze períodes de 29 o 30
dies. Es realitzen cinc oracions al

dia: a l’alba, a migdia, a mitja tar-
da, al vespre i a la nit. La Comu-
nitat Musulmana Al Huda podrà
utilitzar el pati de l’escola Sant
Jordi cada dia de la setmana a les
23h, divendres també a les 14h i
dissabte i diumenges també s’hi
suma l’oració de la tarda, a les
18h. L’Ajuntament ha habilitat
una carpa per protegir del sol les
persones que realitzen les ora-
cions. El local que l’entitat va vo-
ler obrir durant el 2013 continua
precintat.

Urbanisme | La font de les Pruneres torna a brollar
Des de dimecres, la font del parc de les Pruneres torna a brollar i ho farà fins al pròxim 15 de setembre.

Així doncs, durant tot l’estiu aquesta font estarà encesa els dijous, divendres i dissabtes de 19 a 22 
hores i els diumenges també ho farà de dos quarts de 12 a una del migdia i de set a deu del vespre. A

més, dissabte i dilluns de Festa Major (15 i 17 d’agost) la font s’encendrà en horari de migdia.

Redacció
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Un Ramadà tranquil

Josep Monràs seguirà sent diputat provincial. Foto: Arxiu

La comunitat musulmana en una imatge d’arxiu. Foto: Arxiu
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Espadaler s’acomiada a Mollet
com a conseller d’Interior 

RENÚNCIA4El ja exconseller
d’Interior, Ramon Espadaler, va
fer el seu últim acte oficial en el
càrrec divendres passat a Mollet.
Concretament, va tancar el lliu-
rament de diplomes de la 28a
promoció de policies de l’ISPC,
acte que va presidir per sorpre-
sa perquè inicialment estava
prevista l’assistència del seu nú-
mero dos, Josep Martínez.

Durant l’acte, Espadaler va
felicitar els 182 nous agents i els
va demanar que “entenguin sem-
pre que l’autoritat no la dóna l’u-
niforme, sinó que la dóna fer la
seva feina amb rigor, autoexi-
gència, compromís i voluntat de
servei”. Per la seva part, la di-
rectora de l’ISPC, Núria Ayme-
rich, també va destacar els valors
en la formació i que aquesta “té

molt més sentit i va molt més en-
llà dels discursos i les exposicions
a classe”. 

El curs de la 28a promoció es
va iniciar el mes de setembre
passat amb 189 agents, dels
quals 11 han suspès, cinc van re-
nunciar durant el curs i dos han
quedat exclosos del procés se-
lectiu. Dels 182 policies locals
graduats, 94 pertanyen a la
Guàrdia Urbana de Barcelona.

Pel que fa a la localitat de
procedència dels alumnes, la
demarcació de Barcelona és la
que ha aportat més policies en-
guany. En concret, el Barcelo-
nès, el Baix Llobregat, el Vallès
Occidental i el Maresme són
les comarques d’on provenen
més alumnes i la mitjana d’edat
és de 32,4 anys.

Demà comença la darrera de les
cites de Mollet és Fira i ho farà
amb un increment de la partici-
pació de prop del 25%. En concret,
s’ha passat de 82 a 105 partici-
pants. Un increment que ha estat
especialment notable en el sector
de la salut i el benestar, amb una
important presència de botiguers,
serveis i entitats de la ciutat. 

Les diverses activitats de la

Fira, dedicada al comerç de la ciu-
tat i als serveis relacionats amb el
benestar, l’oci, el lleure i la salut,
es duran a terme al parc de les
Pruneres i la rambla de Balmes.

Els establiments adherits a
Mollet és Fira ja disposen de les
butlletes per participar en el Ras-
ca i guanya per una compra mí-
nima. Hi ha milers de premis en
joc i totes les butlletes tenen pre-
mi directe. Així mateix, continua
en marxa el Gran Sorteig de Mo-
llet és Fira per guanyar algun
dels sis premis de 1.000 euros per
comprar als establiments adherits

i el Premi Comerç i Qualitat de
Vida-Hotel Ibis, per guanyar una
de les quatre nits d’hotel arreu de
l’estat espanyol.

A part de les parades dels di-
ferents establiments, però, a la
fira també es podran gaudir de
diferents activitats, com ara un
estudi gratuït de la composició
corporal, tallers de maquillatge,
batucades, masterclass de dan-
sa i sessions de reiki, entre altres.
Tot per aconseguir dinamitzar el
comerç de la ciutat i fomentar
que la gent el conegui i el gau-
deixi  plenament.

La Fira Comerç i Qualitat de Vida comptarà amb un augment del 25% de la participació. Foto: Ajuntament de Mollet

Un 25% més de participants a
la Fira Comerç i Qualitat de Vida

Redacció
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Darrer acte oficial d’Espadaler com a conseller d’Interior. Foto: Generalitat
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El centre Espai Sol guanya 
la beca ‘Educar Menjant 2015’
PREMI4La feina del Centre
Obert Espai Sol s’ha vist re-
compensada. La Fundació Jau-
me Casademont ha concedit
una de les beques Educar Men-
jant 2015 a aquesta entitat. El
centre ha rebut aquest reconei-
xement pel seu projecte Edu-
quem en alimentació des de
l’experimentació.

L’objectiu d’aquest projecte
és promoure una alimentació
equilibrada i saludable entre els
joves i els infants.

Aquesta iniciativa es desen-
volupa en quatre blocs temàtics:
les fruites, el pa i el seu acom-

panyament, els diferents trans-
torns de l’alimentació i la llet i els
seus derivats. A banda de les xe-
rrades informatives, el projecte
també té un vessant pràctic, en
el qual hi ha programades acti-
vitats com la creació d’un hort
urbà ecològic, l’elaboració de
pa, una sortida a una granja o la
visita a diferents empreses del
municipi relacionades amb
aquest sector.

L’acte de lliurament dels pre-
mis es va celebrar el passat 12 de
juny a l’Auditori de Girona i va
tenir com a madrina la nedado-
ra Ona Carbonell.

El pati exterior del Casal de Jo-
ves Cal Jardiner comptarà amb
una pista d’skate. Aquest equi-
pament era una de les demandes
dels joves del municipi i, final-
ment, es farà realitat.

De fet, la setmana passada
van començar les obres de cons-
trucció d’aquesta instal·lació,
que es preveu que estarà acaba-
da cap a la segona setmana del
mes de juliol. Aquests treballs
tindran una ajuda de la Diputa-
ció, en la línia d’inversions co-
rresponents al Protocol general
del Pla Xarxa de Governs 2012-
2015, i s’han adjudicat a l’em-
presa Spoko Ramps SL.

L’Ajuntament havia impul-
sat el procés participatiu Digues
la teva sobre Cal Jardiner, en
el qual hi van participar uns
650 joves del municipi, que
van triar en primer lloc una pis-
ta poliesportiva (que ja està

feta) i com a segona opció una
pista d’skate.

LA SEGONA ASSEMBLEA
Sota el nom Fes-te sentir!, el Ca-
sal Cal Jardiner va organitzar la
seva segona assemblea el passat
dissabte 20 de juny. Aquesta
entitat pretén aglutinar els joves
d’entre 14 i 30 anys del munici-
pi, i en la seva segona reunió van

definir el seu programa, van de-
finir la seva organització i el seu
funcionament, a banda de fer un
petit balanç de totes les activitats
que han organitzat des de la
seva creació al mes de febrer.

La intenció dels membres
del Casal és organitzar aquesta
mena d’assemblees cada mes, on
decidiran quins actes proposen
als seus usuaris.

En marxa les obres de la pista
d’skate al Casal Cal Jardiner

Acord | Pacte entre Ajuntament i Recipharm per crear ocupació 
Dimarts passat, l’Ajuntament i l’empresa Recipharm van signar un conveni de 

col·laboració per a la creació d’ocupació i pel foment de la formació. El consistori facilitarà 
formació professionalitzadora a persones que estiguin a l’atur, mentre que la companyia cobrirà

les places vacants que tingui gràcies al Servei Local d’Ocupació de Parets del Vallès (SLOP).

Redacció
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La foto de família després del lliurament de premis. Foto: Ajuntament

La ubicació de la futura pista d’skate. Foto: Ajuntament
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LABORAL4L’empresa Lékué ha
presentat un Expedient de Re-
gulació d’Ocupació (ERO) que
suposarà l’acomiadament de 25
treballadors de la planta del mu-
nicipi. Segons un comunicat fet
públic per l’empresa, l’ERO es
deu a la crisi de consum que ha
suposat una disminució consi-
derable de les vendes. Lékué as-
segura que mantindrà la seva seu
a la Llagosta, amb les oficines
centrals, el centre d’I+D, el de-
partament d’e-comerç i el centre
de logística.

CCOO i el comitè d’empresa

han rebutjat l’ERO perquè asse-
guren que les causes que ad-
dueix l’empresa no justifiquen la
mesura i denuncien que la direc-
ció de la companyia “vol deslo-
calitzar la producció que fins ara
es feia a la Llagosta”.

L’alcalde, Óscar Sierra, va par-
lar la setmana passada amb la pre-
sidenta del comitè d’empresa,
Anabel Ramírez, per donar el su-
port de l’Ajuntament als treballa-
dors, i té previst posar-se en con-
tacte amb la direcció de la firma
per conèixer la seva opinió davant
dels possibles acomiadaments.

No volen que Can Milans perdi
les seves zones verdes. El con-
sistori llagostenc ha presentat
al·legacions contra l’acord del
Ple de l’Ajuntament de Mont-
cada per regularitzar la situació
urbanística del sector de Can Mi-
lans, on s’ubica la factoria de Va-
lentine sobre terrenys que dues
sentències judicials ratifiquen
que són zona verda. El consistori
montcadenc ha aprovat inicial-
ment una modificació del Pla
General Metropolità per unificar
la situació urbanística de dos
sectors del polígon industrial
del Pla d’en Coll i el sector de
Can Milans.

“Això suposa, de fet, la re-
qualificació de la zona verda de
Can Milans en zona industrial,
tot i que hi ha dues sentències

fermes contra el procés que en
el seu dia es va dur a terme per
permetre la instal·lació de la
factoria de Valentine”, explica el
regidor llagostenc Raúl Valero,
afegint que la Llagosta  “no està
d’acord amb aquest nou intent
de saltar-se la legalitat en un
procés urbanístic que ha perju-
dicat greument el poble”.

En el document d’al·legació,
l’Ajuntament fa referència a les
dues sentències que dictami-
nen que els terrenys són zona
verda i remarca que “no té sen-
tit mantenir una reserva per a la
construcció d’una carretera en-
tre la fàbrica de Valentine i la rie-
ra Seca si no es preveu la seva
connexió amb la C17 i la C33”.

Zona de Can Milans on es troba l’empresa Valentine. Foto: Google Maps

L’Ajuntament, en contra de 
la regularització de Can Milans

Redacció
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Lékué presenta un ERO 
per acomiadar 25 treballadors

Societat | La Festa Major ja té imatge 
El cartell Pinzellades de Festa Major, d’Andrés Ortiz, serà la imatge de la Festa Major d’enguany. 
Ortiz, veí de Tiana i enginyer de disseny industrial de professió, ha estat el guanyador del concurs 

de cartells convocat per l’Ajuntament de la Llagosta, que enguany arribava a la seva setena edició. El 
cartell mostra diverses imatges característiques tant de la fesomia del municipi com de la Festa Major.

Martorelles / Sant Fost
Martorelles | La Festa Major ja té cartell
L’Ajuntament ha comunicat que ja ha triat el cartell de la Festa Major
de 2015 i serà presentat públicament entre la tercera i la quarta 
setmana del mes de juliol. El passat mes d’abril es va iniciar el concurs
per triar el disseny, on s’hi van presentar un total de sis propostes. 

El Mercat Solidari,
compromès contra el càncer

SANT FOST4El municipi va tor-
nar a mostrar el seu costat més
solidari en el Mercat Solidari de
Segona Mà, ja que els organit-
zadors d’aquesta fira van recollir
320 euros que es destinaran a la
Junta Local de l’Associació Es-
panyola Contra el Càncer de
Sant Fost. 

El passat 14 de juny es va ce-
lebrar la tercera edició d’aques-
ta trobada comercial, que en-
guany va aplegar unes 100 bo-
tigues, amb paradistes vinguts
de localitats com Badalona, Tia-
na, Caldes de Montbui, l’Hospi-
talet de Llobregat, Barcelona,

Cornellà, Figaró-Montmany o
Lliçà d’Amunt, tot i que més d’un
40% dels participants eren veïns
del municipi. Un altre 40% eren
paradistes que repetien expe-
riència, mentre que la resta hi
van acudir per primer cop. 

Com a gran novetat de la da-
rrera edició del mercat, gairebé
una quarantena de parades es
van ubicar a l’avinguda de Prat
de la Riba.

Després d’aquesta tercera
experiència, els organitzadors
ja estan preparant una nova
edició, que tot i que encara no té
data, serà cap a finals d’any.

Els martorellesencs més joves ja
coneixen els fets més impor-
tants de la història del municipi.
Coincidint amb la recta final de
les classes, el passat 11 de juny els
alumnes de tercer de Primària de
l’Escola Les Pruneres van parti-
cipar en l’activitat Passegem per
la història de Martorelles, una
iniciativa de l’Arxiu Municipal.

Els nens van fer una ruta
per diferents llocs de la vila, on
els esperaven diferents “savis
del poble”, que els explicaven cu-
riositats, anècdotes i la història
de diversos punts d’interès.

La ruta va començar a la
Font del Camp, on la Lolita Milà
els va explicar la importància de
l’aigua i la història d’aquest an-
tic safareig, que en el passat va
ser un important punt de troba-
da per a les dones del municipi.

A continuació, la ruta els va
portar a les Escoles Montserrat,
on van aprendre com feien clas-
se els estudiants de fa anys. En
aquest col·legi van rebre el tes-
timoni de la Paquita Rifà, una
exalumne del centre.

De la mà de l’alcalde Marc
Candela van poder gaudir dels
elements modernistes i nou-
centistes que hi ha en alguns edi-
ficis de la vila, i ja a la Plaça de la

Sardana, en Josep Guillamí els
va il·lustrar sobre l’importància
d’aquest espai com a centre neu-
ràlgic del municipi en èpoques
pretèrites.

Després de conèixer la his-
tòria del Club de Futbol Marto-
relles, la jornada va acabar al mi-
rador de la Muntanyeta, on un
extreballador de la Fàbrica DER-
BI va deixar els petits bocabadats
amb les seves anècdotes.

Una de les aules de primària de l’escola. Foto: Escola Les Pruneres

Els alumnes de les Pruneres
reviuen la història de la vila

Redacció
MARTORELLES

La Llagosta
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Presenten un nou documental
sobre la Guerra Civil a la vila

HISTÒRIA4Dimecres passat no
es va viure un dia de Sant Joan
qualsevol. La sala polivalent La
Torreta va ser l’escenari de la
presentació de 1936-1939. El
que no està escrit però va pas-
sar, el tercer documental te-
màtic de la sèrie Montmeló, la
memòria del temps, uns treballs
que relaten els episodis de la
Guerra Civil que es van viure a
la vila.

El documental incideix en els
actes de violència contra l’es-
glésia catòlica i els seus repre-
sentants. Així, el Comitè de Mi-
lícies Antifeixistes va saquejar

l’església de Santa Maria i la rec-
toria, de manera que el mossèn
Josep Maria Martí va haver de
fugir a Barcelona.

També s’explica el que va
passar amb can Cabanyes, una
finca que es va convertir en un
punt d’acollida per als refugiats
i per als soldats que van partici-
par en la construcció del camp
d’aviació del municipi.

L’antiga fàbrica Cucuruny
va passar a anomenar-se “Fà-
brica M” i es va convertir en una
companyia col·lectivitzada que
subministrava totxos refractaris
als alts forns del país.

Ja està en marxa la primera fase
de les obres de remodelació del
centre del municipi. Aquest tram
inicial es destinarà a la reforma
del tram central de l’antiga ca-
rretera BV-5003 entre els carrers
Pompeu Fabra i Vic. A més, la re-
forma també s’estendrà a la pla-
ça de la Vila i a un tram del ca-
rrer del Timbaler del Bruc. Les
obres van començar el passat di-
mecres 17 de juny.

Està previst que durant els
treballs, que consistiran en un
canvi del paviment i la millora
dels serveis urbanístics, els ve-
hicles no podran circular per la
zona afectada, però s’habilitaran
diferents passos per garantir la
mobilitat dels vianants i l’accés
als edificis i als locals comercials
que hi ha a la zona. 

A mesura que el procés avan-
ci s’aniran modificant aquests ac-
cessos provisionals. Està pre-

vist que les obres estiguin en-
llestides a finals del mes d’octu-
bre i, fins aleshores, s’habilitarà
un telèfon d’informació que fun-
cionarà les 24 hores del dia.

Després de la signatura del
conveni de la cessió del tram
urbà de la BV-5003, que van for-
malitzar l’Ajuntament i la Dipu-
tació de Barcelona a finals del
mes de febrer, només faltava
que es comencés a treballar. En
total es destinarà a aquesta pri-

mera fase uns 1,3 milions d’eu-
ros, assumits en gran part per la
Diputació.

LA SEGONA FASE, EN REDACCIÓ
Els treballs previstos, però, no
acaben aquí. La segona fase de
les obres està en fase de redacció,
i tindrà com a gran focus d’ac-
tuació l’entorn de l’església. De la
mateixa manera que els treballs
actuals, la Diputació es farà cà-
rrec de bona part de la inversió.

En marxa la primera fase 
de la remodelació del centre

Tradició | Melons i Creuats s’enfronten en 11 proves a la Festa Major
Els enfrontaments entre Melons i Creuats, en 11 proves repartides entre els quatre dies de Festa

Major, són un dels grans atractius d’aquests dies. De moment, els Melons han obtingut un millor
resultat en la donació de sang i ahir es va disputar el cèlebre derraping, però falten proves com la

festa de l’aigua, el concurs de tocs, el ball del fanalet, el concurs fotogràfic o la prova de gegants.

Redacció
MONTMELÓ

Un fotograma del documental. Foto: Ajuntament

Les obres suposaran una inversió d’1,3 milions d’euros. Foto: Ajuntament
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Isabel Garcia anuncia el 
nou organigrama municipal

GOVERN4A principis d’aques-
ta setmana, l’alcaldessa Isabel
Garcia ha fet públic quin serà el
nou organigrama municipal.

La batllessa, que repeteix
mandat, dividirà l’Ajuntament
en quatre grans àrees: Presència
i Desenvolupament Local, Or-
ganització i Economia, Territo-
ri i Sostenibilitat i Ciutadania i
Promoció Local.

Al mateix temps, també s’ha
conegut qui seran els encarre-
gats de les diferents àrees del
cartipàs municipal. Joan Ortega,
el primer tinent d’alcalde, serà al

capdavant de Presidència i de
l’àrea de Presidència i Desen-
volupament Local.

Per la seva banda, Víctor
Rodríguez, segon tinent d’al-
calde, gestionarà  Ciutadania i
Promoció Local. Albert Ortiz,
tercer tinent d’alcalde, s’enca-
rregarà d’Organització i Econo-
mia, i també serà el regidor de
Recursos Humans. Carme Agui-
rre liderarà Igualtat i Relacions
Ciutadanes, Sergi Hernández
serà al capdavant de Solidaritat,
Cooperació i Nova Ciutadania i
Julio Pérez repeteix a Esports.

L’empresa catalana Panrico pas-
sa a mans mexicanes. A princi-
pis d’aquesta setmana, el grup
Bimbo va anunciar la compra del
100% de les accions de la com-
panyia, tant a Espanya com a
Portugal. Fins ara, la massa ac-
cionarial de Panrico era propie-
tat del fons de capital risc nord-
americà Oaktree, que va entrar
a la multinacional l’any 2010.

Les xifres de l’operació en-
cara no han transcendit, ja que
ha de rebre el vistiplau de la Co-
missió Nacional dels Mercats i de
la Competència (CNMC) i el re-
sultat d’una auditoria. Encara
que aquests tràmits s’assolis-
sin, caldria esperar a conèixer la
resolució judicial oberta per l’E-
RO que afecta Panrico i que va
començar l’any 2013.

Amb la compra, Bimbo veu-
rà com els seus beneficis aug-
menten en uns 700 milions d’eu-

ros, la facturació de Panrico, a
banda de començar a gestionar
diferents marques consolida-
des, com Donuts o Bollycao.

L’únic producte de la com-
panyia que ha quedat fora d’a-
quest acord ha estat el pa de
motlle, que seguirà en mans de
l’empresa nord-americana. Se-
gons el diari econòmic Expan-
sión, aquesta decisió s’ha pres
per facilitar que l’operació sigui
acceptada per la CNMC.

Amb la compra de Panrico,

Bimbo passa a controlar el 50% de
la quota de mercat del sector.

CAP CANVI A SANTA PERPÈTUA
El procés d’adquisició de Panri-
co per part de Bimbo no afecta-
rà els més de 150 treballadors de
la planta situada al municipi. Se-
gons Expansión, la companyia
mexicana s’ha compromès a ga-
rantir la feina als prop de 2.000
treballadors que Panrico té a
les nou fàbriques d’Espanya i
Portugal.

Una imatge de la fàbrica de Panrico de la ciutat. Foto: Arxiu

La multinacional Bimbo 
compra el 100% de Panrico

Oci | La Regidoria de Joventut organitza el Juliol Jove
El mes de juliol arriba ple d’activitats per als joves d’entre 12 i 18 anys. El calendari

d’actes va començar ahir, i tots els actes proposats es faran a La Promotora o a 
l’aire lliure. Entre tots destaca el taller de grafits, la sortida anual a Waterworld, les

projeccions de cinema, tallers d’estampació de samarretes o activitats esportives. 

Redacció
SANTA PERPÈTUA

Garcia i el seu equip de govern. Foto: Ajuntament

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Badalona · 

Baix Maresme · l’Hospitalet
Baix Llobregat ·Vallès · Turisme
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Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (Martorell i entorn)
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Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts
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Setmanal
Vallès (ed. Vallès Oriental)
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15.025
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Total 370.700

14 mensuals
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1 setmanal
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40.100
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El garriguenc Albert Garcia és
l’escollit per dirigir el retorn de
l’EC Granollers a Tercera Divisió.
L’exentrenador de l’Avià va ser
presentat el passat divendres 19
a la que serà la seva nova casa. 

El vallesà afronta el repte de
dirigir el retorn del club a la ca-
tegoria 10 anys després “amb
molta il·lusió”, i durant la seva
presentació va deixar entreveure
quines seran les línies mestres del
seu equip. “Tenim jugadors per
fer un futbol combinatiu, però en
una categoria de tant nivell hau-
rem de córrer molt i treballar la
pilota aturada”, va assegurar l’en-
trenador, que arriba avalat pels
seus bons resultats a l’Avià.

El president, Xavier Abolafio,
i el director general, Dani Rizal-
dos, van acompanyar Garcia du-

rant tot el dia, i van tenir parau-
les d’elogi per a la feina del fins ara
tècnic, Raül Matito.

ARRIBEN CARES NOVES
Tot i que Garcia va assegurar que
està molt content amb l’equip, el
treball als despatxos és intens i de
moment el club ha anunciat tres
incorporacions. El primer és el

migcampista Ricky Alcántara,
que arriba del Vilassar, i amb qui
el tècnic ja havia coincidit. Tam-
bé s’ha tancat el fitxatge de Marc
Burgos, que arriba del filial del CE
Sabadell, i que té experiència a
Tercera Divisió. La darrera de les
contractacions és el mitjapunta
Marcelo Luna, un altre vell co-
negut del nou entrenador.

Rizaldos, Garcia i Abolafio durant la presentació del tècnic. Foto: ECG

Albert Garcia, presentat com 
a entrenador de l’EC Granollers
» L’extècnic de l’Avià assegura que assumeix el repte “amb il·lusió”
» El club comença a moure’s al mercat per dissenyar la nova plantilla

La comarca vibra amb 
la setzena Granollers Cup

COMARCA4La febre per
l’handbol ha envaït la comarca.
Ahir va començar la 16a edició de
la Granollers Cup, un dels tor-
nejos d’handbol de base més
prestigiosos de Catalunya i un
dels més importants del sud
d’Europa.

L’exporter del Fraikin Gonzalo
Pérez de Vargas i els capitans dels
primers equips, Ferran Solé i An-
drea de la Torre, van acompanyar
l’alcalde de Granollers, Josep

Mayoral,  i el president, Josep Pu-
jadas, durant la inauguració.

Gairebé 350 equips amb uns
4.200 jugadors i jugadores (en el
què suposa un rècord històric de
participació) repartits en 10 ca-
tegories disputaran, fins al prò-
xim 30 de juny, una competició
que se celebrarà a Granollers, les
Franqueses, Canovelles i Vilanova
del Vallès.

Les finals de les 10 categories
s’oferiran en directe per televisió.

Grans resultats per al CN
Granollers al Català de Rutines
GRANOLLERS4El futur de la
natació sincronitzada de la ciutat
està en bones mans.

El passat 20 de juny, les pis-
cines del Club Natació Reus van
acollir el Campionat de Cata-
lunya de Rutines per Grups d’E-
dat. En aquesta cita, les noies del
CN Granollers van aconseguir
penjar-se 21 medalles, 8 d’or, 8 de
plata i 5 de bronze.

Els millors resultats van arri-
bar de la mà de les més petites.
Les alevins van protagonitzar
un ple vallesà al podi en la mo-
dalitat de figures. A més, l’equip

es va alçar campió de la Copa Ca-
talunya.

L’infantil Abril Conesa tam-
bé va endur-se l’or, mentre que la
seva companya Natàlia de la
Nuez va guanyar la plata en la
modilitat de figures, i també van
aconseguir metalls en solos. A
més, l’equip infantil també va
aconseguir la posició més alta al
podi.

Per úlim, l’equip júnior tam-
bé es va imposar al campionat.
Lídia Vigara, Ariadna Arisó i Èlia
Calvo, entre d’altres, també van
aconseguir medalles.

Les activitats esportives
estivals, en marxa a la Llagosta
LA LLAGOSTA4L’arribada del
bon temps i la calor no atura la
pràctica esportiva.

Dilluns passat, l’Ajuntament
va fer públiques totes les activi-
tats estivals que s’organitzaran a
la ciutat durant els pròxims me-
sos fins al setembre, quan el Ca-
sal Multiesportiu de les Escoles
d’Iniciació de la Llagosta posarà
el punt final a aquesta progra-
mació especial.

A banda de les habituals ses-

sions d’esport al carrer a diferents
equipaments, com el poliespor-
tiu Antonio García Robledo, se ce-
lebraran torneigs de futbol sala,
tant en categories de base com en
sèniors. Aquest equipament tam-
bé oferirà la possibilitat de prac-
ticar esport nocturn durant el mes
de juliol.

El Casal Multiesportiu, un
retrobament d’exjugadors de fut-
bol sala o el Casal Jove són les al-
tres propostes.

Montmeló | La ciutat celebra el segon Open de billar a tres bandes
Les estrelles del tac i el tapet són a la ciutat, on s’està disputant la segona edició de l’Open 

Montmeló de billar a tres bandes. Durant el passat cap de setmana es van disputar les fases de
qualificació, i al llarg d’avui seguirà la competició, amb els partits de la fase final. Els que 

obtinguin una millor classificació es jugaran el títol el pròxim diumenge al CB Montmeló.

Pau Arriaga
GRANOLLERS

Una imatge de la cerimònia d’inauguració del campionat. Foto: BMG
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AGENDA SETMANAL
DIMECRES 1 DE JULIOL
20:00 Cara a cara. Recull de retrats fets amb di-

verses tècniques pictòriques.  L’artista laura
Blanco, estudiant del Ins Celestí Bellera, uti-
litza un format inspirat en el cronograma per
mostrar la seva trajectòria i l'evolució del seu
estil característic. / GRA.

DIUMENGE 28 DE JUNY
17:30 Ball de la gent gran. Una vegada més, la

gent gran de Mollet tindrà l’oportunitat de
gaudir d’una gran ballada on sonaran can-
çons de totes les èpoques. / Mercat Vell.

DIMARTS 30 DE JUNY
18:00 Com l’art pot ajudar a millorar la teva sa-

lut. Taller pràctic per aprendre a resoldre el
malestar que provoquen els problemes quo-
tidians. Programa Cuidem-nos. Durada del ta-
ller: 30 de juny i 2 de juliol de 2015. Preu: 10
euros material inclòs. / La Marineta.

AVUI 26 DE JUNY
21:30 Què és un forat negre? Tertúlia i audiovi-

sual en els quals s’explicarà als assistents què
és un forat negre, quines són les seves ca-
racterístiques, com funcionen i quins tenen
identificats els astrònoms. Tertúlia a càrrec de
Joan Pujol, dins el cicle tertúlies i estrelles. /
Escola Natura.

DEMÀ 27 DE JUNY
22:30 Ball amb música en viu. Ballada dirigida

a totes les edats en la qual els assistents po-
dran demostrar la seva habilitat a l’hora de ba-
llar, a la vegada que escolten música en directe.
El gruix de la música estarà adreçada als balls
de saló.  / Sala Basart.

DEMÀ 27 DE JUNY
10:30 Fira d’en Peret. Els sangrinaris organitzen

aquesta fira en la qual volen recuperar part dels
jocs que no van poder realitzar durant les fes-
tes de Sant Josep, a causa de la pluja. / Parc Po-
pular.

DIUMENGE 28 DE JUNY
10:45 Festival Colours Saltats. Festa de la pri-

mavera, coneguda també com a Festa de l’A-
mor, d’origen hindú i que s’ha estès arreu del
món. La festa està organitzada per la colla dels
Saltats. / Plaça de la Sardana.

DIUMENGE 28 DE JUNY
12:00 Sant Fost Diada del Teatre. Durant tot

el dia el municipi s’omplirà de teatre i es po-
dran veure tres obres: País de titelles, Càsting
i No tot és com sembla. A més també hi hau-
rà un dinar de germanor. / Auditori.

GRANOLLERS LA LLAGOSTA COMARCAPARETSMOLLET

Veus de Dona i Aires de Andalucía han
tornat a sumar esforços per oferir-nos
una nova edició del Festival Aires del
Sur. La dansa oriental i el flamenc con-
formaran novament aquest especta-
cle. / Centre Cultural la Llagosta.

III festival al Sur de dansa
oriental i flamenc

Demà 27 de juny a les 19:00

L’Eduard Biosca és el senyor Bohigues,
un bocamoll de barra de bar dels que
es creuen amb dret d’opinar sobre
qualsevol cosa. No té sentit del ridícul,
però la seva capacitat humorística fa
riure tothom qui escolta les seves “re-
flexions”. / La Marineta.

El pensador de barra lliure
Demà 27 de juny a les 22:00

Espectacle teatral que ret homenatge
a la ràdio, el primer mitjà de masses de
la història, i recull l’estètica i les formes
dels seus primers temps. Equip d’actors
professionals format per les persones se-
leccionades en el càsting del passat 13
de juny. / Teatre de Ponent.

Avui hi som 
Dj. 2 de juliol a les 21:00

MARTORELLES. L'entitat local Unión
Cultural Andaluza de Martorelles
(UCAM) organitza el festival de Fi de
curs. Durant tota la jornada es porta-
ran a terme multitud d’activitats. / Pati
de la Masia.

1a Cursa contra 
el Càncer de Mama

Demà 27 de juny a les 19:30
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